



**Obshchestvennyye nauki i sovremennost. 2013-2024**

ISSN 0869--0499

URL - <http://ons-journal.ru>

All right reserved

Issue 6 Volume . 2010

## **POLEMIC NOTES OF THE POLITICAL SCIENTIST ABOUT ECONOMY, THE POLITICIAN AND A DEMOGRAPHY**

**Fedor Shelov-Kovedyaev**

### **Abstract**

The author is skeptical about the economy-centric perception of the world. Demography is used to illustrate the negative impact of such a position on the findings of specialists, very often demography is used by too narrowly by those who deal with it.

**Keywords list (en):** economy, demography, economy-centric perception, policy

**Date of publication:** 17.11.2010

### **Citation link:**

Shelov-Kovedyaev F. POLEMIC NOTES OF THE POLITICAL SCIENTIST ABOUT ECONOMY, THE POLITICIAN AND A DEMOGRAPHY // Obshchestvennyye nauki i sovremennost. – 2010. – Issue 6 C. 154-159 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000617-0-1-ru-460/>

# **Полемические заметки политолога об экономике, политике и демографии Полемические заметки политолога об экономике, политике и демографии**

**Шелов-Коведяев Федор Вадимович**

## **Аннотация**

Автор скептически относится к экономикоцентричному восприятию мира. В качестве иллюстрации негативного влияния такой позиции на выводы специалистов приводится демография, слишком часто понимаемая теми, кто ею занимается, чересчур узко.

**Ключевые слова:** экономика, демография, экономоцентризм, политика

**Дата публикации:** 17.11.2010

## **Ссылка для цитирования:**

Шелов-Коведяев Ф. В. Полемические заметки политолога об экономике, политике и демографии // Полемические заметки политолога об экономике, политике и демографии // *Общественные науки и современность*. – 2010. – Номер 6 С. 154-159 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000617-0-1-ru-460/>